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2024 (第十八届) 北京国际汽车展览会 (Auto China 2024) 将于 4 月在北京中

国国际展览中心天竺新馆和中国国际展览中心静安庄老馆同时举行，展出面积 23 万

平方米。 

 

[企业简介 3 月号]率先介绍中国国际展览中心静安庄老馆 1A 及 1B 馆部份星级

展商。静安庄老馆展出汽车零部件、智能网联、汽车配件及用品等，展期: 2024 年 4

月 25 日至 4 月 27 日，专业观众可以网上登记免费入场参观，以下是部份企业介绍:  

 

欲了解更多其他展区信息，请继续关注展会网页发布。相约北京见 ！ 

 

 
 

2024 (第十八届) 北京国际汽车展览会 

汽车零部件参展企业简介 (3 月号) 

(节录部份, 排名不分先后): 

https://www.adsale.com.hk/autochina/AUTO24/Preregistration/simp/%E8%A7%82%E4%BC%97%E9%A2%84%E5%85%88%E7%99%BB%E8%AE%B0
https://www.adsale.com.hk/autochina/AUTO24/ShowPress/simp/%E5%B1%95%E4%BC%9A%E6%96%B0%E9%97%BB%E7%A8%BF


 

  

 

 
2 

 

上海狼奥动力总成有限公司 

SHANGHAI OBRIST POWERTRAIN CO., LTD. 展台号：1A11 

 

http://www.obrist.at 

 

OBRIST 集团 25年致力于汽车减排技术，拥有超过

500项专利，成为了技术领域的先锋。我们向全球客

户提供技术服务，帮助客户实现可持续发展。集团业

务遍及德国、美国和中国，专注于绿色制冷剂应用、

高效热管理、动力系统开发，并创造了负碳排放能源

aFuel® 

 
Over the past 25 years, the OBRIST Group has led in automotive emission reduction, holding 

more than 500 global patents. Group offer expertise for scalable global success and have 

established a presence in Germany, the U.S., and China. OBRIST provides engineering 

services, technology licensing, and know-how transfer in green refrigerants application, 

powertrain solutions- Zero Vibration Generator etc. and CO2-negative energy carrier aFuel® - 

Green Methanol, Direct Air Capture etc. 

 

莱科德信息科技（天津）有限公司上海分公司 LUXOFT 

展台号：1A15 

 

https://www.luxoft.com/industries/automotive 

 

Luxoft 是一家全球汽车软件系统集成商，致力于推动软件定义汽车。凭借 20 多年经验，Luxoft

在如辅助驾驶、互联移动、IVI等汽车开发领域助力 OEM和 Tier1发展。 

Luxoft is a global automotive software systems integrator, for the software-defined vehicle. With 

over 20 years’ experience, Luxoft helps OEMs and Tier 1s with many areas of automotive 

development such as Autonomous Drive, Connected Mobility or IVI. 

 

  

http://www.obrist.at/
https://www.luxoft.com/industries/automotive
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坤电（上海）网络科技有限公司 

HUBJECT EROAMING TECHNOLOGY (SHANGHAI) CO., LTD. 
 展台号：1A22 
http:// www.hubject.com 

 
 

Hubject成立于 2012年，是宝马集团、博世、EnBW、Enel X、奔驰集团、E.on、西门子和大众

集团的合资企业。 Hubject的总部位于柏林，洛杉矶和上海设有子公司。  

Hubject是电动车市场值得信赖的咨询伙伴，为汽车制造商、充电供应商和其他希望推出电动车

服务或基于 ISO 15118标准实施 Plug&Charge（即插即充）充电服务的电动车相关企业提供咨

询、认证和技术支持以及产品出海相关业务支持。 

Founded in 2012, Hubject is a joint venture of the BMW Group, Bosch, EnBW, Enel 

X, Mercedes-Benz, E.on, Siemens, and the Volkswagen Group. Hubject’s HQ is located 

in Berlin, with subsidiaries in Los Angeles and Shanghai.  

Hubject simplifies the charging of EVs. Through its eRoaming platform, the eMobility specialist 

connects Charge Point Operators (CPO) and eMobility Service Providers (EMP) thus 

providing seamless access to charging infrastructure.  

With over 500,000 charging points and more than 1,250 B2B partners across 52 countries and 

four continents, Hubject has established the world’s largest charging network by connecting 

CPO networks. Hubject is a trusted consulting partner in the eMobility market, advising 

automotive manufacturers, charging providers, and other EV-related businesses looking to 

launch eMobility services oversea or implement Plug&Charge using ISO 15118. 

 

ELLISYS HK LIMITED 展台号：1A23 
http://www.ellisys.com 

 
 

Ellisys 是业界领先的协议分析/测试解决方案提供商, 技术涵盖蓝牙, Wi-Fi, WPAN, USB 2.0, 

SuperSpeed USB 3.1, USB Power Delivery, USB Type-C, DisplayPort and Thunderbolt. 

 

  

http://www.hubject.com/
http://www.ellisys.com/
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莱阳市昌誉密封科技股份有限公司 

LAIYANG CHANGYU SEALING TECHNOLOGY CO., LTD. 
 展台号：1A24 
http://www.lycy.com 
 

 

昌誉集团由莱阳市昌誉密封科技股份、青岛昌誉密封、上海昌誉新能源、青岛科技大学昌誉技术

开发中心组成，是国家级高新技术企业、“专精特新”重点小巨人企业。具有超 35年传统车型

的油封类产品的研发制造经历。从 2018年开始进军新能源业务市场，目前已成功向市场推出了

包含电机油封、电池包密封、高压铜排连接器、对插连接器、直流(滤波)连接器、电池断电单元

等在内的多种新能源应用产品。 

目前公司自主研发了多条新能源产品自动生产装配线，建设十万级无尘车间。高压铜排连接器采

用密封圈和铜排结合工艺技术，成功解决了金属和塑料之间因热膨胀系数不同导致的泄漏问题;

为通用、福特等多家主机厂及 tier1客户供货。 

As a national high-tech enterprise and national level “SRDI" Little giant, Changyu Group 

consists of Laiyang Changyu Sealing Technology. Qingdao Changyu Sealing . Shanghai 

Changyu New Energy Co.,LTD., Qingdao University of Science and Technology Changyu 

Technology Development Center. With more than 35 years of experience in R&D and 

manufacturing of seals for traditional models, the company. Since 2018, company stepped into 

new energy vehicle industrial and successfully introduced product to market, such as high 

speed motor oil seal, battery pack seal, high-voltage AC Busbar,high voltage connector, DC 

busbar(EMI filter)connector, battery disconnect unit(BDU),etc. 

At present,CHY has independently developed several automatic assembly lines for new energy 

products, and Class 100,000 dust-free workshop.High-voltage AC busbar connector solved the 

leakage between metal and plastic by combining sealing ring and busbar. All above products 

have been in mass-production for General Motor, Ford Motor Company, as well as Tier1. The 

company has built robust recognition and trust based on high quality and excellent market 

service. 

 

  

http://www.lycy.com/
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古德智造文化创意（上海）有限公司 

SHANGHAI GOOD CULTURAL CREATIVE CO., LTD. 

 展台号：1A27 

 

 

www.goodgifts.com.cn 

 

古德智造成立于 2005 年，专注品牌衍生品“设计+

生产+营销”全链路服务，已服务宝马、MINI、北京

现代、星巴克、泡泡玛特等知名企业，凭借优秀设计

力、500+供应商库、优质 IP资源库，助力客户打造

爆款产品，创造强势品牌。 

Founded in 2005, Goodgifts has been consistently 

developing creative and hot-selling derivative 

products for international brands such as BMW, 

MINI, HYUNDAI, NIO, Starbucks, POP MART, and 

more. 

From a “manufacturer” to becoming a “smart maker”, Goodgifts continues to explore cutting-

edge trends and insists on empowering customers' brands with excellent creative design, high-

quality supply chain resources, and innovative technologies. 

 

天津市阿波罗信息技术有限公司 

TIANJIN APOLLO INFO-TECH CO., LTD. 展台号：1A28 
http://www.apollo-asia.com 

 
 

天津市阿波罗信息技术有限公司致力于自动驾驶汽车的环境感知、决策选择、控制执行等主要芯

片部件的研发，整车联合制造，产品解决方案，技术解决方案等内容服务，为智能汽车提供国际

一流的软件、硬件、技术服务。用先进的 AGI·SDL模型描绘出了在自动驾驶汽车上的“机器意

识”，完全同人一样地驾驶汽车，处理各种随机路况，实现了机器意识下的感知、决策、控制最

佳解决方案！ 

 

  

http://www.goodgifts.com.cn/
http://www.apollo-asia.com/
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佛山市丰富汽配有限公司 / 武汉金丰汽配有限公司 

FOSHAN FENGFU AUTOPARTS CO., LTD. / 

WUHAN JINFENG AUTOPARTS CO., LTD. 展台号：1A29 

 

 

http://www.ugcff.com.cn/ 

http://www.jfqp.com.cn/ 

佛山市丰富汽配有限公司及武汉金丰汽配有限公司为日本株式会社丰技研在中国子公司，目前主

要经营范围为电机零部件、汽车排气系统、液力变矩器、驱动板与三滤相关产品的开发制作及销

售业务。 

 

 

浙江富铭科技股份有限公司 

ZHENGJIANG FOMAY TECHNOLOGY CO., LTD. 展台号：1A31 

 

http://www.fomayatuto.com 

  

浙江富铭科技股份有限公司创建 1982年，下设汽车零部件和非道路两大事业部，零部件事业部

主要产品：车用管路系列（发动机冷却水管、电池包冷却管路总成、增压器进回油管、转向油管、

电加热尿素管、尼龙塑料燃油管路等）；氢燃料系统部件（增湿器、去离子器、注塑结构件、食

品级硅胶管）。是浙江高新技术企业。是一汽、上汽、东风等主机厂的核心供应商和重要合作伙

伴。 

 

  

http://www.fomayatuto.com/
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北醒（北京）光子科技有限公司 

Benewake (Beijing) Co., Ltd. 展台号：1A75 

http://www.benewake.com 

 
 

北醒（北京）光子科技有限公司，成立于 2015年，是一家全球领先的激光雷达产品及解决方案

提供商。公司致力于通过激光雷达技术赋能千万移动智能体，从而推动数字化与智能化，全面提

升用户安全、运力和效率。北醒激光雷达产品广泛应用于智能车载、智能交通、智能工业传感等

领域，通过搭建全系产品矩阵，打造出业内独一无二的多元化、全方位业务布局。截至目前，公

司业务已经覆盖全球 90多个国家和地区，累计交付超过百万台激光雷达，开启了激光雷达大规

模商用化时代。 

 

亚伯特（昆山）电子贸易有限公司 

ABATEK (ASIA) CO., LTD. 展台号：1B07 
http://www.abatek.com 

 
 

A TOUCH BETTER at providing input solutions and supporting services worldwide, Abatek 

Group has been in the HMI market since 1985. A long tradition with fully owned companies in 

Europe, North America and Asia, that are committed to shape the future of the input device 

markets worldwide, more than 1,400 employee worldwide. 

We are a leading global manufacturer and supplier of silicone keypads, plastic and metal 

components, membrane switches, assemblies, connectors and various input solutions for use 

in electronic devices. 

Total Quality Management (TQM), continuous improvement and the process organization are 

at the core of our business philosophy 

 

河北爱扬汽车配件有限公司 

HEBEI AIYANG AUTO PARTS CO., LTD. 展台号：1B15 

 

河北爱扬汽车配件有限公司成立于 1992年，新工厂河北勤助汽配有限公司在临西县成立，占地

面积共 35,000平方米。已通过 IATF 16949：2016认证，主要生产高品质滤清器。广泛应用于

卡车和客车、工程机械、农业机械、发电机组、船舶等，拥有 3000多种过滤器。 

Hebei Aiyang Auto Parts Co., Ltd, founded in 1992, is a prominent automotive and heavy duty 

machinery filter manufacturer based in Qinghe County, China. Our extensive facility, covering 

15,000 square meters, is dedicated to producing high-quality filters, including air filters, cabin 

filters, fuel filters, hydraulic filters, and oil filters etc. These filters serve a broad range of 

applications, making us a vital supplier to industries such as truck and bus, construction 

machinery, agriculture machinery, generator sets, compressors, and ships etc. Our commitment 

to quality is exemplified by our diverse product catalog, boasting more than 3,000 different filter 

http://www.benewake.com/
http://www.abatek.com/
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variations. 

In 2020, we expanded our operations with the establishment of Hebei Qinzhu Auto Parts Co., 

Ltd, situated in Linxi County, China. This modern factory, spanning 20,000 square meters, 

specializes in manufacturing air filters, hydraulic filters, and fuel filters. The addition of this new 

factory marked a significant leap in our production capacity, allowing us to better serve our 

valued customers. 

Our commitment to excellence extends to our workforce, where we employ approximately 150 

dedicated professionals. We boast a dedicated Technical Department responsible for new 

product development and a Quality Department that ensures rigorous quality control. 

Furthermore, we take quality assurance to the next level with our in-house testing laboratory, 

which rigorously assesses the performance and quality of our filters. 

We take pride in being a trusted partner in the automotive and heavy duty machinery industry, 

offering top-notch filtration solutions that contribute to the efficiency and reliability of machinery 

across various sectors. 

 

宁波精成电机有限公司 

NINGBO JINGCHENG MOTOR CO., LTD. 展台号：1B16 

 

 

宁波精成电机有限公司成立于 2008 年，专注汽

车摇窗电机的研发生产和销售。公司雇员 1200

人，组装生产线 100%自动化，拥有国内外 OEM

客户 30余家。2023年总计销售 2460万只电机，

中国市场占比排名第一。 

Ningbo Jingcheng Motor was established in 2008, focus on the development, production and 

sales of regulator window motor. There are 1200 employees and assembly line 100% 

automated and have more than 30 OEM customers at home and abroad .The sales amount in 

2023 is 24.6 million motors and the market share is top 1 in Chinese market. 
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阿嘉米斯(贺曦骑软件技术（上海）有限公司) 

ARKAMYS AUDIO SOFTWARE TECHNIQUE CO., LTD. 

 展台号：1B25 

http://www.arkamys.com  

Arkamys是总部在法国的汽车音频公司，先进的算法，对 3D声音，车内声学的深刻理解，

创新的音频解决方案，带来沉浸式的车载音频体验。高阶音效终端订阅和道路噪声管理方案

提供更多可能。当前，全球已有 9000万辆汽车搭载了 Arkamys。 

Arkamys is a leader in audio signal processing, headquarters in Paris, offices in Frankfurt, 

Seoul, Shanghai, Shenzhen, Tokyo and Detroit. Arkamys creates innovative automotive 

software solutions and is recognized for its expertise in 3D sound and spatialization for 

enhanced immersion and in-car audio experience. Arkamys develops advanced 

connectivity and road noise management solutions for a transcended on-board user 

experience. 90 million vehicles worldwide are equipped with Arkamys audio solutions. 
 

 

深圳市飞荣达科技股份有限公司 

SHENZHEN FRD SCIENCE & TECHNOLOGY CO., LTD. 

展台号：1B34 

 

 

http://www.frd.cn 

 

 

飞荣达公司于 1993年创立，是一家国家级高新技术企业（股票代码：300602）。主要业务为电

磁屏蔽材料、导热材料的研发、生产和销售，以及基站天线的相关器件的制造与销售。其产品主

要应用于通讯、新能源、医疗设备和军工等领域，同时也在消费电子和航空航天领域有着广泛的

应用。 

 

http://www.arkamys.com/
http://www.frd.cn/
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欧梯克工业（天津）有限公司 

OETIKER INDUSTRIES (TIANJIN) LTD. 展台号：1B41 
http://www.oetiker.com 

 
 

欧梯克工业（天津）有限公司是车辆和工业领域全球领先的连接解决方案供应商。九十年代以来，

为国内主要 OEM和零部件供应商提供高品质卡箍，卡环，金属及塑料快装接头和安装方案。助

力传统及新能源车企的技术创新。 

 

AUTOBRAINS 展台号：1B42 

 

Autobrains 是自动驾驶领域视觉感知算法的领先

者。我们的 AI算法拥有 250项国际专利。我们的软

件算法可以适配不同的硬件平台，进而大幅提高前视

视像头的功能，降低芯片的算力需求。 

 

https://autobrains.ai/ 

 

Autobrains, an automotive AI leader, revolutionizing autonomous driving with our novel Liquid 

AI. With 250+ patents we enhance ADAS applications through exceptional front camera 

perception capabilities, minimal compute demands & hardware agnosicity. 

 

浙江凯华模具有限公司 

ZHEJIANG KAIHUA MOULDS CO., LTD. 展台号：1B45 
http://www.china-kaihua.com 

 
 

凯华成立于 2000年，拥有员工 1600名，在全球拥有 6家公司，在浙江台州拥有 3个生产基地。

下设汽车、医疗、物流、智能家居家电四大业务板块，模具年产量达 3500余套。凯华荣获国家

专精特新重点“小巨人”企业，工信部工业强基项目承担单位、省隐形冠军企业、省数字化智能

工厂等多项荣誉。 

在不断创新延伸产业链的发展背景下，凯华继续投资 3.2亿，成立全资子公司浙江凯华汽车科技

有限公司，打造 7.5万平的智能化制造基地，将汽车模具制造延伸到注塑产品，为整车厂、汽车

部件供应商、改装及售后市场提供注塑加工一体化全面解决方案。 

 

  

http://www.oetiker.com/
https://autobrains.ai/
http://www.china-kaihua.com/
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长春市梓鑫汽车用品有限责任公司 

CHANGCHUN ZIXIN AUTO SUPPLIES CO., LTD. 展台号：1B56 

 

 

http:// www.zixin.com 

 

我司是一家科工贸一体的汽车座椅通风加热的现代化企业，生产基地坐落于中国汽车城一长春。

产品已涵盖奥迪、大众、丰田、本田、尼桑、奔驰、宝马等系列。产品极具市场竞争力，惠及全

球。 

Our company is a modernized enterprise integrating science, industry and trade in automobile 

seat ventilation and heating, and the production base is located in Changchun, China's 

automobile city. Our products have covered Audi, Volkswagen, Toyota, Honda, Nissan, 

Mercedes-Benz, BMW and other series. The products are very competitive in the market and 

sold all over the world. 

 

昆山美仑工业样机有限公司 

KUNSHAN MEKO PROTOTYPING CO., LTD. 展台号：1B71 

http://www.mekorp.com 

 

昆山美仑工业样机成立于 2009年，是中国首家以工业样机注册的高新技术企业，汽车工程研发

试制服务细分行业龙头领军企业，完整参与当代中国汽车行业的兴起发展，参与近百个国产型号

发动机的研发试制，为 100 余家新能源汽车及零部件企业提供动力总成系统核心试制部件，包

括铝壳体机加件、快速压铸软模铸件、机加精密零部件、传动轴齿部件、金属及工程塑料 3D打

印、剖切展示及透明样机、实验仪器非标设备定制等。 

Established in 2009, Meko Prototyping is the first high-tech enterprise registered with Industrial 

Prototyping in China. As a leading company in sub-industry of automotive, Meko has been fully 

participating in research and development of engineering prototypes through the emerging of 

contemporary Chinese automobile industry. Meko has equipped with the achievement of 

business development, from early involvement of nearly 100 domestic engine prototyping to a 

comprehensive supplier for core module of power-train system prototyping for nearly 100 

brands concerning NEVs and different tiers automotive manufacturers. Meko provides services 

including aluminum housing parts machining, precision parts machining, transmission shaft 

gear parts machining, rapid die casting of soft die casting, 3D printing with metal and 

engineering plastics, transparent cutaway prototype for display, non-standard components for 

experimental apparatus etc. 

http://www.zixin.com/
http://www.mekorp.com/
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深圳市银宝山新科技股份有限公司 

SHENZHEN SILVER BASIS TECHNOLOGY CO., LTD. 

展台号：1B75 

 

http://www.silverbasis.com 

 

 

银宝山新（002786.SZ），中国模具工业协会会长单位，是一家以大型精密模具为核心技术，集成

先进的全工艺制程能力，以创新工业设计赋能的高科技先进制造企业。公司聚焦发展汽车零部件、

通讯及消费电子、高端装备三大核心业务，基于布局完善的全球化制造服务网络，为全球高科技

企业客户提供智能制造一体化解决方案。 

Silver Basis (002786.SZ), the president unit of China Die & Mould Industry Association, is a 

high-tech advanced manufacturing enterprise with the core technology of large-scale precision 

die & mould that integrates advanced full process capability and empowers with innovative 

industrial design. The company focuses on the development of the core businesses of auto 

parts, communication and consumer electronics, and high-end equipment. Based on its well-

presented global manufacturing service network, it provides highly integrated intelligent 

manufacture solutions to its global high-tech customers. 

 

  

http://www.silverbasis.com/


 

  

 

 
13 

崇德碳技术（苏州）有限公司 

SCHUNK CARBON TECHNOLOGY (SUZHOU) CO., LTD. 

展台号：1B77 

 

http:// www.schunk-group.com 

 

 

崇德集团是一家国际科技集团，是碳、技术陶瓷

和粉末冶金等高科技材料产品以及机器和系统

（从环境模拟、空调技术和超声波焊接到光学

机器）的领先供应商。 

崇德碳技术(苏州)有限公司是德国崇德集团在华之全资子公司。汽车应用产品主要包括：适合各

种汽车电机的碳刷、刷架总成、刷握、永磁及电磁驱动电机组件；适用于汽车安全系统的齿轮和

结构件，可变气门正时与动力传递系统的零件，以及各种涡轮增压器零件，免维护轴承及软磁产

品。 

The Schunk Group is an international technology group and leading supplier of products made 

of high-tech materials such as carbon, technical ceramics, and sintered metals, as well as 

machines and systems - from environmental simulation, air-conditioning technology, and 

ultrasonic welding to optical machines.  

Schunk Carbon Technology (Suzhou) Co., Ltd., the wholly owned representative of Schunk 

Group in China. Automotive Products: Carbon Brushes, Brush Assembly, Brush Holders as well 

as Complete Ready-to-Install Modules for any electric motor and traction motor for permanent 

magnet synchronous motor and externally excited synchronous motor in a vehicle. The Gear 

and structure parts is suitable for automotive safety system, parts of variable valve timing and 

power train system, and other turbocharger parts, maintenance-free bearings, and soft 

magnetic products. 

 

苏州住友电木有限公司 

SUMITOMO BAKELITE(SUZHOU)CO., LTD. 展台号：1B79 

http://www.sumibe.co.jp 

 

 

住友电木是日本树脂行业的先驱，也是全球最大半导体封装材料供应商之一。面对新能源汽车的

高速发展，协同知名车企，开发了独特的电机驱动和控制系统解决方案，满足了新能源汽车对高

品质、高效率的需求。 

 

  

http://www.schunk-group.com/
http://www.sumibe.co.jp/
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玉环锐利机械有限公司 

YUHUAN RUILII MACHINERY CO., LTD. 展台号：1B85 

 

 

http:// www.suspension-parts.com 

 

玉环锐利机械有限公司成立于 1993年，专业生产地盘悬挂件和转向部分零件，已开发产品达到

20000多种。锐利公司目前是中国产能最大的专业制造商之一。 

RUILI MACHINERY CO., LTD was founded in 1993, currently we are the leading chassis and 

steering parts manufacturer with many years of accumulated experience. At present, our annual 

capacity reached the range of over 20000 numbers available. 

 

 

台州派迅科技有限公司 

TAIZHOU PAIXUN TECHNOLOGY CO., LTD 展台号：1B89 

http://www.paixuntech.com/ 

 

 

台州派迅致力于成为工业产品样件开发领域的践行者，为客户提供专业的工业级产品开发体检及

成本试验服务。深耕于汽车零部件如壳体、齿轴类、行星减速及新能源汽车的样件快速成型及非

标产品的开发和定制。 

 

http://www.suspension-parts.com/
http://www.paixuntech.com/

